



NEWS FROM YOUR MUNICIPALITY

ALWAYS BE PRUDENT

JANUARY 2022

ISSUE NO. 85

COMMUNITY INFORMATION

RM OFFICE OPEN!

Masks are still mandatory until further notice. Taxes can be conveniently paid online at most financial institutions or you can come in and pay using debit, cheque or cash. Credit card payments can only be made online via plastiq.com Upcoming council meetings Feb16 & March 2, 2022



Snow Shoes and Cross Country Skis are available to St. Laurent residents to rent at no cost!

For more information please contact:
St Laurent Recreation Director
Tammy Hiebert
sld.recdirector@mymts.net
Text or call
204-739-3583
Please check St Laurent & District Recreation Commissions Facebook page or the Recreation bulletin board at the Welcome Centre for updates

RM Staff

Hilda Zotter, CAO
Lorna Hildebrandt, FT Assistant CAO
Paul Belair, PT Assistant CAO
Guy Dumont, EDO

Contact us:

Phone: 204-646-2259

Fax: 204-646-2705

Email: rmstlaur@mymts.net

Web: www.rmstlaurent.com

16 St. Laurent
Veterans Memorial Rd
Box 220
St. Laurent, MB
R0C 2S0



The 2022 Interlake February Fishing Frenzy Tournament Hosted by the Interlake Tourism Association

Starting on February 1 @ 6 am
to
February 28 @ 12 pm, 2022

Will St. Laurent be crowned the Ice Fishing Capital of Manitoba?

SIGN UP NOW

\$40 ENTRY FEE
MULTIPLE CASH PRIZES

FOR DETAILS VISIT:
<https://www.anglersatlas.com/tournament/533/interlake-february-fishing-frenzy-2022>

BY-LAW NEWS!

By-Law Complaint Form available to be submitted directly from the RM's website and is available at:

<https://www.rmstlaurent.com/by-law-complain-form>

WESTERN INTERLAKE PLANNING DISTRICT

UNDER THE AUTHORITY OF THE PLANNING ACT

NOTICE OF PUBLIC HEARING

On the date and at the time and location shown below, a PUBLIC HEARING will be held to receive representations from any person(s) who wish to make them in respect to the following matter.

THE RURAL MUNICIPALITY OF ST. LAURENT BY-LAW NO. 11/2021 Being an AMENDMENT TO THE RURAL MUNICIPALITY OF ST. LAURENT ZONING BY-LAW NO 5/05, and AMENDMENTS THERETO:

HEARING LOCATION: RM of St. Laurent Council Chambers, Rec Centre #16 Veterans Memorial Rd.

Date & Time: February 16th, 2022 at 11:00 a.m.

GENERAL INTENT:

- 1) To amend the Rural Municipality of St. Laurent Zoning Bylaw no. 5/05 header by adding regulations to provide for fines and penalties for bylaw contravention
- 2) To amend Part 8, Recreation, Parks, Open Space and Institutional Zones, Table 8-2 by changing the minimum front yard requirement from 30ft to 15ft for mobile homes in the "SR-M" zone.
- 3) To amend "Part 2 Administration" by adding authority to inspect and enforce.

AREA AFFECTED: All zones in the R M of St. Laurent

FOR INFORMATION CONTACT:

Cherie Millar, Office Administrator, Western Interlake Planning District
Box 269, St. Laurent, MB R0C 2S0, (204) 646 2615, Fax: (204) 646 4150, Email: wipd@mymts.net

A copy of the proposal and supporting material may be inspected at the location noted above during normal office hours, Monday to Friday. Copies may be made and extracts taken there from upon request.

Note: Property owners are responsible for notifying lessee.



RM OF ST. LAURENT is proud to announce a Federally approved plan on our proposal to help St. Laurent residents with financing the initial installation of **Starlink.**

Keep an eye out for announcements and details at the Welcome Centre, RM office and on our website www.rmstlaurent.com

RURAL MUNICIPALITY OF ST. LAURENT

Applications being accepted for part time Municipal Emergency Co-ordinator

The Rural Municipality of St. Laurent is looking for a community minded person that is interested in emergency planning and willing to use their time and skills as Emergency Coordinator. Key duties are to develop and maintain the Municipality's Emergency Preparedness Planning program. The position is based on 32 hours monthly. Eligible expenses and training costs are to be paid by the Municipality. A job description is available at the Municipal Office located at 16 St. Laurent Veterans Memorial Road, St. Laurent or call 204-646-2259

Application deadline is Friday, Feb 25 4:30 pm

Please send your resume detailing related experience, education and qualification to:

**Rural Municipality of St. Laurent
MEC Position
Box 220, St. Laurent, Manitoba, R0C 2S0**



LES NOUVELLES DE VOTRE MUNICIPALITÉ

TOUJOURS PRUDENT

JANVIER 2022

PUBLICATION NO 85

RENSEIGNEMENTS COMMUNAUTAIRES

BUREAU DE LA MUNICIPALITÉ OUVERT !

Les masques sont toujours obligatoires jusqu'à nouvel ordre. Les taxes peuvent être commodément payées en ligne dans la plupart des institutions financières ou vous pouvez venir payer par carte de débit, chèque ou espèces. Les paiements par carte de crédit ne peuvent être effectués qu'en ligne via plastiq.com. Prochaines réunions du conseil le 16 Février et le 2 Mars 2022



Des raquettes et des skis de fond sont disponibles pour les résidents de Saint-Laurent à louer sans frais! Pour plus d'information veuillez contacter

Directeur des loisirs de Saint Laurent
Tammy Hiebert
sld.redirectir@mymts.net
2047393583
Veuillez consulter la page Facebook des commissions des loisirs de St Laurent ou le babillard des loisirs du centre d'accueil pour les mises à jour.

Employées de la M.R.

Hilda Zotter, Agente administrative principale
Paul Belair, Adjointe à l'agente administrative principale
Lorna Hildebrandt, Adjointe à l'agente administrative principale
Guy Dumont, ADÉ

Pour nous joindre :

Téléphone: 204-646-2259
Télécopieur: 204-646-2705

Adresse courriel: rmstlaur@mymts.net
Site Web: www.rmstlaurent.com

16 Chemin Mémorial des anciens combattants de Saint Laurent
Case postale 220
Saint-Laurent, MB
R0C 2S0



Tournoi Interlake Fishing Frenzy de février 2022 Organisé par l'Association touristique d'Interlake

À partir du 1er février à 6 h jusqu'à 28 février @ 12h, 2022
Saint-Laurent sera-t-il couronné la capitale de la pêche blanche du Manitoba?

S'INSCRIRE MAINTENANT

**FRAIS D'ENTRÉE DE 40 \$
PLUSIEURS PRIX EN ARGENT**

POUR PLUS DE DÉTAILS, VISITEZ :
<https://www.anglersatlas.com/tournament/533/interlake-february-fishing-frenzy-2022>

NOUVELLES RÈGLEMENTS!

Le formulaire de plainte relative aux règlements administratifs peut être soumis directement à partir du site Web de la MR et est disponible à :

<https://www.rmstlaurent.com/by-law-complain-form>

QUARTIER D'AMÉNAGEMENT D'INTERLAKE DE L'OUEST

SOUS L'AUTORITÉ DE LA LOI D'AMÉNAGEMENT

AVIS D'AUDIENCE PUBLIQUE

À la date, à l'heure et à l'endroit indiqués ci-dessous, une AUDIENCE PUBLIQUE sera tenue pour recevoir les représentations de toute personne qui souhaite les faire à l'égard de l'affaire suivante.

LA MUNICIPALITÉ RURALE DE ST. LAURENT RÈGLEMENT NO. 11/2021 Étant un AMENDEMENT À LA MUNICIPALITÉ RURALE DE ST. LAURENT RÈGLEMENT DE ZONAGE NO 5/05, ET AMENDEMENTS À CELUI-CI :

LIEU DE L'AUDIENCE : Municipalité Rurale de Saint Laurent Chambres du Conseil 16 Rue des Anciens Combattants
DATE ET L'HEURE : 16 février 2022 à 11h00

INTENTION GÉNÉRALE

- 1) Modifier le Règlement de zonage de la Municipalité rurale de Saint-Laurent no. 5/05 en-tête en ajoutant des règlements pour prévoir des amendes et des pénalités en cas de contravention aux règlements
- 2) Modifier la partie 8, Loisirs, parcs, espaces ouverts et zones institutionnelles, tableau 8-2 en changeant l'exigence minimale de la cour avant de 30 pieds à 15 pieds pour les maisons mobiles dans la zone "SR-M".
- 3) Modifier la « Partie 2 Administration » en ajoutant le pouvoir d'inspecter et d'appliquer.

ZONE AFFECTÉE : Toutes les zones de la MR de Saint-Laurent

POUR PLUS D'INFORMATIONS, CONTACTEZ :

Cherie Millar, administratrice de bureau, Western Interlake Planning District Boite 269, Saint Laurent, MB R0C 2S0, (204) 646 2615, télécopieur : (204) 646 4150, courriel : wipd@mymts.net

Une copie de la proposition et des documents à l'appui peuvent être inspectés à l'endroit indiqué ci-dessus pendant les heures normales de bureau, du lundi au vendredi. Des copies peuvent en être faites et des extraits peuvent en être tirés sur demande.

Remarque : Les propriétaires sont responsables d'aviser le locataire.



La Municipalité rurale de Saint Laurent

est fier d'annoncer un plan approuvé par le gouvernement fédéral sur notre proposition pour aider les résidents de Saint-Laurent à financer l'installation initiale de **Starlink**.

Gardez un œil sur les annonces et les détails au centre d'accueil, au bureau MR et sur notre site Web www.rmstlaurent.com

MUNICIPALITÉ RURALE DE ST-LAURENT

Candidatures acceptées pour le poste de coordonnateur municipal des urgences à temps partiel

La municipalité rurale de Saint-Laurent est à la recherche d'une personne à l'esprit communautaire qui s'intéresse à la planification d'urgence et qui est prête à utiliser son temps et ses compétences en tant que coordonnateur d'urgence. Les tâches principales consistent à développer et à maintenir le programme de planification des mesures d'urgence de la municipalité. Le poste est basé sur 32 heures mensuelles. Les dépenses éligibles et les frais de formation sont à la charge de la Municipalité. Une description de poste est disponible au bureau municipal situé au 16 St. Laurent Veterans Memorial Road, St. Laurent ou composez le 204-646-2259

La date limite de candidature est le vendredi 25 février 16h30

Veuillez envoyer votre curriculum vitae détaillant votre expérience, vos études et vos qualifications à :

**Municipalité rurale de Saint-Laurent Poste MEC
CP 220, Saint-Laurent, Manitoba, R0C 2S0**